
 

 

Referat DL-møde 31. marts 2022 
- Dagsorden er gennemgang af indkaldelsen til divisionsrådsmøde 

Punkterne til dagsordenen for DRM blev byttet om, så de rækkefølgen giver mening.  

Naja sender mail ud til gruppeledere og bestyrelsesformænd.  

 

• Beretning 

Beretningen fra Lars er fin, der er ingen nye kommentarer. 

• Regnskab og budget 

Budget og regnskab kigget igennem, Naja undersøger hvordan det bedst vises under 

DRM.  

• Planer 

Handlingsplanen fra Anders er godkendt uden kommentarer. 

• Øghaven 

Anders fremlægger på DRM. 

• Problemer med rekruttering 

Det bliver skrevet ud til grupperne at der mangles nye DL medlemmer, mindst 3. Måske 

det gamle forslag kan være nødvendigt for at finde nok til DL. Lars skriver opfordring i 

følgebrevet, så grupperne er opmærksomme på problemet. Vi har ikke haft held med 

rekrutteringen, kun et nyt potentielt medlem er fundet.  

• Forslag til divisionsledelsen 

Laura Ryds vil gerne opstille som ung i Kong Knud, der er indkommet et forslag til 

udpegning af DL, hvis der ikke findes nok på DRM.  

• Eventuelt + det jeg har glemt 

o Naja ligger funktionsbeskrivelse af DL på hjemmesiden. 

o Kasserermødet gik godt, 9 grupper var med og der var stemning for et møde 

mere. 

 


